
FAU referat 29. september 2014 

Deltakere: 1C, 1D, 2A, 2D, 3A, 3C, 4A, 4B, 4C, 5A, 5B, 5C, 6A, 6D, 7A, 7B, 7D, SFO1, Siri 

Fraværende: 1A, 1B, 2B, 2C, 3B, 6C, SFO1, SFO3 

Referent: Linn Drøsdal 

 

 

1. Godkjenning av referat.  

 

2. Info fra ledelsen 

 Evaluering av foreldremøtene (om organisering og informasjon gitt). Etterspurt tidspunkt for 
fellesdel, slik at de som går på flere foreldremøter slipper å høre det samme om igjen.  

 Status nybygg. Nybygget er fortsatt under planleggingsstadiet. Eiendom (som er ansvarlig for 
prosjektet) vil peke ut en SHA (sikkerhet, helse og arbeidsmiljø) ansvarlig på nyåret.  

 Lærerstudenter ankommer etter høstferien, de skal ha praksisperiode på skolen. Utvalgte 
praksislærere er kurset for å følge opp studentene.  

 Skolen er i gang med forberedelse til Nasjonale prøver (gjennomføres etter høstferien) 

 7.trinn skal på leirskole i uke 43 

 

 

3. Status på FAU aktiviteter 

Tv aksjonen 19. oktober (3. trinn). Finne ut hvem som er FAU rep i 3B slik at de kan fordele oppgavene. Navn 
er videresendt.  

Lysfesten: Mandag 13. oktober fra 19-20 møtes FAU representantene for 2. og 4. trinn for å fordele oppgaver 
ifm arrangementet. Erfaringsoverføring fra fjorårets arrangement er sendt til årets 2. og 4.klasse 
representantene.  

Natteravn og trafikkvakt er fordelt for skoleåret. Informasjon er sendt ut til FAU rep/klassekontakt for de 
respektive klassene.  

Ekstra vest til natteravn er tilgjengelig hos FAU leder 

 

4. Videresender e-posten ang. belysning trafikkovergang til Trafikksikkerhetsutvalget i bydelen (Øyvind 
Aardal og Ellen Bertelsen) 

 

5. Skolekor. Det var stemning for å starte kor, men ingen har sagt at de ønsker å ta ansvaret.   

 

 

Saker fra årsrapporten 

a. Kunstgress på grusbanen. Prosjekteringsplan er laget av Dimensjon (Njål Erland). Finansiering må ses 
på, og dette må følges opp via politikerne. Manuela følger saken.   

Ballbingen forfaller. Astri tar bilder, og Linn videresender epost til ledelsen.  

b. Samarbeid SFO..  FAU leder etterlyser informasjon via rektor. FAU etterlyser foreldremøte og 
utnevnelse av to FAU representanter fra SFO-gruppen.  

c. Håndtering av luseprobematikken. Etterspør rutinen for skolen. Folkehelseinstituttet har brosjyrer 
tilgjengelig på utallige språk.   

d. Oppfølging av tiltak på foreldreundersøkelsen. 3 hovedområder: etterspør status fra ledelsen. 
Informasjon kan gis enten til FAU, eller generelt til alle foreldre som en forberedelse til ny 
undersøkelse.  

e. Vurdering av skolegenser 2014/2015. May sjekker pris/tilbydere.   



f. Utvidelse av dugnaden til også å dekke innearealet på skolen. Ta opp punkt på januar-møtet. 
Informere Kjartan.  

g. Dreneringsproblemet ved pyramiden. Dette blir tatt hånd om i forbindelse med utbyggingen av 
skolen.  

h. Kvalitetsplan ved meldinger til foreldre. Etterspør status fra ledelsen.   

i. Samarbeids/koordineringssystem for dugnad i foreldregruppen – app/nettside e.l.  Informasjon til 
læreren om å minne på trafikkvakt via ukeplan. Klassekontakter sender påminnelse til klassen.  

j. Reparasjon og oppfordring til bruk av sopemaskin. Reidar tar ansvar.  

k. Trafikksikkerhetsutvalg/gruppe i bydelen i samarbeid med SU på Sandvedhaugen, SU på Sandved, og 
leder i Gand Menighet. (P.t. deltar Randi Solheim og Øyvind Aardal). Mulige tiltak: Nedsatt 
fartsgrense og fysiske hindringer. Ellen er med.  

 

 

Punkter som videresendes til ledelsen: 

1. Ball-bingen forfaller. Det er et hull midt i dekket. Gi beskjed videre til Eiendom 

2. Samarbeid med SFO (FAU representanter og foreldremøte) 

3. Luse problem. Hva er skolens rutine for oppfølging av lus? 

4. Hva er status på tiltak etter foreldreundersøkelsen? 

5. Skolens kvalitetsplan 

 

Neste FAU møte er 3.november kl. 18.00 - 19.30 


